
ACTA DE LA SESSIÓ DE CARÀCTER ORDINARI DEL PLE DE DATA 28 DE SETEMBRE DE 2023.

A les 19:00 hores, a l’edifici municipal del carrer Folch i Torres, núm. 102-105, prèviament habilitat a tal
efecte, es reuneix el Ple Municipal per efectuar una sessió de caràcter ordinari de primera convocatòria.

PRESIDEIX

Ignasi Simón Ortoll

ASSISTENTS

Maria del Mar Pedrerol i Villarroya
Fran Sánchez Castilla
Lourdes Maria Estéfano Orozco
David Morales Campos
Maria Lourdes Martín Montero
Marc Palet Rodríguez
Felicita Romero Olivares
Susana Mesas Sánchez
Manuela Nieves Garrido Marín
Juana Maria Morata López
Jordi Regales Pou
Antonio Polo Lama
Eva Maria Lesta Martínez
Núria Santacana Vidal
Teodoro Suárez Riera
Francisco Javier Millán Vidal

ACTUA COM A SECRETÀRIA

Gemma Navarro Medialdea, secretària accidental. 

També hi assisteix Antoni Hierro Medina, interventor municipal

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1.- PRP2023/901   APROVACIO ACTES ANTERIORS   

Posada en consideració dels membres del Ple Municipal l’aprovació de les actes corresponents a 
les sessions efectuades els dies 28 de juny de 2023 d’aprovació del cartipàs i de 20 de juliol de 
2023, es van aprovar amb el vot favorable de 16 de 17 regidors, i amb el vot en contra del regidor 
del grup municipal de VOX. 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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2.- PRP2023/877   DONAR COMPTE DELS DECRET ALCALDIA   

Es donà compte dels Decrets d’Alcaldia emesos del dia 10 de juliol al 15 de setembre de 2023, que van 
del número 814 al 1031.

3.- PRP2023/878   APROVACIO COMPTES GENERALS EXERCICI 2022   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Especial de Comptes:

“Els estats i comptes anuals de l’exercici pressupostari 2022 es van sotmetre a informe de la Comissió 
Especial de Comptes amb data 31 de maig de 2023. 

Exposat el Compte General al públic, en el Butlletí Oficial de la Província del 6 de juny de 2023, pel 
període reglamentari, no s'ha presentat cap reclamació. 

Com que s’han complert totes les tramitacions legals que determinen els articles del 208 al 212 del 
Text Refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, 

Vist el dictamen favorable de la Comissió Especial Comptes, es proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents ACORDS:

Primer. Aprovar els estats i comptes anuals de l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt corresponents a 
l’exercici 2022. 

Segon. Rendir els esmentats comptes a la Sindicatura de Comptes.”

Oberta la deliberació la regidora Manoli Garrrido  manifestà que sabent que aquesta aprovació és un 
tràmit administratiu necessari pel tancament de comptes de l’any 2022, no podia deixar de constatar que 
eren uns números fets i pensats per un únic partit al govern d’aquest consistori, al marge de la resta de 
grups municipals, i per tant se sentien part d’ells. En aquest números es plasmava el que ja anaven dient 
des de feia temps, es feia un estalvi en els primers anys del mandat per gastar durant l’any abans 
d’eleccions, endarrerint inversions necessàries, per poder inaugurar-les els mesos abans de les 
eleccions. La prova era que en referència a l’any anterior s’havia augmentat el deute en 1.700.000 € (un 
9% més que l’any 2021), a més calia tenir en compte que durant l’any 2022 s’havia augmentat la despesa 
amb càrrec al romanent, fent modificacions pressupostaries per valor de 7.093.339,22 €, passant d’un 
pressupost inicial de 21.220.469,65 € a un import final de 28.313.808,87 € augmentant-lo així en un 33% 
més, una tercera part del pressupost. Comptant que una part important del números ja venia marcada 
per despeses corrents, això vol dir que la part destinada a inversions aprovada inicialment no incorporava 
les inversions previstes ja que al llarg de l’any 2022 es va anar ampliant a mesura que s’havien de pagar 
les inversions que havien servit per fer la campanya electoral, com la construcció de les passeres del riu 
Tenes o el parc de Ca l’Artigues o el canvi dels contenidors d'escombraries i els camions de recollida 
sense un model actualitzat i pensat de recollida de residus. 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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Finalitzà dient que el pressupost aprovat pel 
2023 era de 20.500.051,88 € més baix que el pressupost inicial de 2022, 
però com que era l’any 1 de mandat de ben segur que les modificacions 

de pressupost aquest any serien poques, com les inversions. Per tot això el vot del seu grup seria 
en contra perquè no es podien coresponsabilitzar d’una gestió tan partidista que avantposava el 
lluïment electoral al benestar del la gent.

El regidor Antonio Polo digué que ja s’havia debatut sobre els números i que el que s’aprovava ara 
era una qüestió més tècnica per això s’abstindrien.

La regidora Núria Santacana manifestà que s’abstindria de votar perquè no havia participat ni en la 
creació ni en la gestió.

El regidor Teodoro Suarez digué que s’abstindria per què eren números d’un any que no era regidor.

El regidor Francisco Javier Millán també manifestà que per la mateixa raó també s’abstindria de 
votar.

Posada a votació la proposta va ser aprovada amb el vot favorable dels regidors del  grup polític 
municipal del PSC ( 8 de 8); i el vot en contra dels regidors del grup polític municipal d’ERC (4 de 
4. S’abstingueren de votar els regidors dels grups polítics municipals d’EN COMU PODEM (2 de 
2), de JUNTS (1 de 1), del PP (1 de 1) i de VOX (1 de 1). 

4.- PRP2023/879   APROVACIO PROVISIONAL PLA ESPECIAL ORDENACIO USOS A LA 
FINCA DE CAN CARRERAS   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme:

“Per Decret d'Alcaldia, 2022/947, del dia 28 de setembre de 2022 es va aprovar inicialment el 
Pla Especial d’ordenació d’usos i edificacions de la finca de Can Carreras de Lliçà d’Amunt. 

Es va exposar a informació pública mitjançant edictes al diari EL PUNT i  Butlletí Oficial de la 
Província del dia 7 d’octubre de 2022, i a l’e-Tauler.
 
Durant el període d’informació pública no s'han presentat al·legacions. 

Vistos els informes emesos pels diferents organismes afectats per raó de llurs competències 
sectorials.

Vist l’informe emès per l’Arquitecte municipal.

De conformitat al que estableixen els articles 85.1 del text refós de la Llei d’Urbanisme i 22.2c) 
de la Llei de Bases de Règim Local.

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d’Urbanisme, es proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents ACORDS:

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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PRIMER: Aprovar provisionalment el Pla Especial d’ordenació d’usos i 
edificacions de la finca de Can Carreras de Lliçà d’Amunt. 

SEGON: Remetre l’expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de l’Arc Metropolità de 
Barcelona als efectes de la seva aprovació definitiva.”

Oberta la deliberació la regidora Susagna Mesas digué que examinada la documentació hi votarien 
a favor, i preguntà què passaria amb el camí que passava per la finca, contestant la regidora 
Lourdes Estéfano que no tenia constància de cap camí públic i que ho consultaria i ja li donaria 
resposta. 

La regidora Susagna Mesas manifestà que la idea era bona però fins ara es passava per aquesta 
camí, la regidora Lourdes Estéfano contestà que el camí que anava del centre a Ca l’Artigues no 
es tocava, però que miraria exactament de quin camí s’estava parlant i si era públic continuaria 
obert.

La regidor Eva Lesta digué que el seu grup votaria a favor perquè li semblava un projecte molt 
interessant per Lliçà i per la protecció dels animals. 

La regidora Núria Santacana votà favorablement i digué que era un projecte que protegia l’entorn i 
per això felicità a la propietat.

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17) 
que constitueixen majoria absoluta legal.

5.- PRP2023/880   DECLARACIO COMPATIBILITAT PERSONAL AMB CARREC ELECTE   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials:

“La senyora Cristina Sanchez Fernandez que presta serveis a l’Ajuntament en règim de funcionari de 
carrera, grup C2, i actualment ocupant el lloc d’Auxiliar administratiu/va de compres, ha sol·licitat en 
data 7 de juliol de 2023, la declaració de compatibilitat per l’exercici de càrrec electe a la corporació 
local de l’Ajuntament de la Garriga. 

Vist l’ofici emès per l’Alcaldessa de l’Ajuntament de la Garriga, del 14 de juliol de 2023, on informa de 
la dedicació i distribució horària que realitzarà la senyora Cristina Sanchez Fernandez en l’exercici de 
càrrec electe a la citada corporació, essent els dimarts, dimecres i dijous de 16h a 19’30 hores.

Vist l’informe de la Tècnica de Recursos Humans.

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes Sectorials, es proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents ACORDS:

Primer.- Reconèixer la compatibilitat a la senyora Cristina Sánchez Fernández, que presta serveis a 
l’Ajuntament en règim de funcionaria de carrera, grup C2, i actualment ocupant el lloc d’Auxiliar 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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administratiu/va de compres, per l’exercici de 
càrrec electe a la corporació local de l’Ajuntament de la Garriga. 

Segon.- Notificar aquest acord a la interessada i al Registre de Personal.”

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17) que 
constitueixen majoria absoluta legal.

6.- AFERS URGENTS

No se n’han presentat

7.- MOCIONS

7.1.- PRP2023/925   MOCIO PER GARANTIR ELS DRETS ALUMNAT AMB NECESSITATS 
ESPECIFIQUES DE SUPORT EDUCATIU I RECONEIXEMENT DELS DRETS DEL PERSONAL 
AUXILIAR D'EDUCACIO ESPECIAL   

La regidora Eva Lesta donà lectura a la següent moció presentada pel grup municipal d’EN COMÚ 
PODEM:

“L’educació i la sanitat públiques han de ser els pilars del nostre estat del benestar i sobre els 
quals s’ha de construir la societat. En aquest sentit, les administracions públiques han de garantir 
el dret a una educació i una sanitat digna, pública i de qualitat, així com a bé públic. Un fet que 
no es veu reflectit en les polítiques que l’actual Govern de la Generalitat de Catalunya està 
desplegant. Lluny de garantir aquests serveis de qualitat i el finançament necessari en els 
sistemes públics educatius i de sanitaris, veiem com constantment s’augmenten les partides 
pressupostàries per la concertació d’aquests serveis a empreses privades, mercantilitzant 
aquests drets de ciutadania.

Tot i que els Pressupostos de la Generalitat del 2023 preveuen un 10% d’augment de despesa 
al Departament d’Educació, en el còmput global la despesa que la Generalitat de Catalunya fa 
en aquest departament és del 3,6% del PIB català, situant-se encara lluny de la mitjana estatal 
(4,2%), de la mitjana europea (4,6%) i del 6% que fixa la Llei d’Educació de Catalunya (LEC). I 
entrant en el detall d’aquest augment, veiem que per poder garantir el binomi educació - sanitat 
a Catalunya i garantir el decret d’escola inclusiva aprovat l’any 2017, el reforç que realitza el 
Departament en finançar-ne el desplegament aquest curs 2023-24 només es veu incrementat 
en un 13%. Un increment del tot insuficient.

Cinc anys després de l’aprovació del decret d’escola inclusiva, que perseguia com a objectiu 
garantir l’accés a l’escola ordinària a tots els infants de Catalunya, aquest està lluny de complir-
se. Tot i aquest augment pressupostari, el propi departament d’educació admet que són 
necessaris més recursos per assegurar el dret a l’educació dels infants amb Necessitats 
Específiques de Suport Educatiu (NESE).

A Catalunya, segons l’Associació  Associacions Federades de Famílies d’Alumnes de Catalunya 
(AFFEC) hi ha 200.000 infants i joves catalans que tenen necessitats educatives específiques. 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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Per a poder cobrir aquestes necessitats és 
imprescindible que el professorat disposi d’un o d’una auxiliar d’educació 
especials (vetllador o vetlladora) a l’aula.

La figura del personal vetllador és molt necessària i important a les escoles i instituts de 
Catalunya. La seva funció és acompanyar a l’infant NESE ajudant-lo, donant-li suport i guiant-lo 

en els seus aprenentatges. Tot i la seva necessària activitat per garantir una educació de qualitat 
a aquests infants, les hores adjudicades per infant son del tot insuficient per garantir aquest 
aprenentatge. Alhora, els serveis de vetlladora són serveis externalitzats, fet que acaba afectant 
a les seves condicions laborals, majoritàriament precàries, amb contractes fixes-discontinus i 
amb horaris que dificulten la conciliació familiar. Una situació laboral que incompleix l’article 4 
de l’Estatut de les treballadores i treballadors; on no es reconeix l’antiguitat;  no es realitza l’horari 
complet per manca d’hores donades pel Departament o perquè els centres ho distribueixen entre 
varies vetlladores.

El problema s'agreuja a l'hora del menjador, on el personal dedicat a atendre els alumnes NESE 
es veu encara més reduït i en molts casos és inexistent. En altres espais, com extraescolars o 
colònies, tot ells dins de l'horari escolar, també es veuen afectats per la falta de recursos i la no 
garantia de professionals per atendre les necessitats de l'alumnat. 

Tot i l’existència d’aquesta figura i la recent incorporació de la figura de la “vetlladora sanitària” 
per part del Departament d’Educació, l’acompanyament i el suport als infants amb NESE segueix 
sent insuficient, ja que aquest suport es dona unes determinades hores a la setmana, deixant a 
aquests infants sense l’acompanyament suficient durant la resta d’hores.

Per tot això exposat, i amb l’objectiu de garantir un acompanyament adient als infants amb NESE 
i millorar les condicions laborals de les vetlladores, el grup municipal de Lliçà d’Amunt En Comú 
Podem proposa al ple l’adopció dels presents

ACORDS

PRIMER.- Instar el Departament d’educació a garantir unes condicions laborals dignes a les 
vetlladores i vetlladors que estan treballant als centres educatius de Catalunya.

SEGON.- Instar el Govern de la Generalitat de Catalunya a augmentar el pressupost del 
Departament d’Educació fins arribar al 6% del PIB.

TERCER.- Instar el Departament d’Educació a augmentar la dotació econòmica dels programes 
relacionats amb el desplegament del decret d’escola inclusiva per garantir uns serveis de qualitat 
als infants NESE.

QUART.- Instar l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt a fer arribar les dades NESE de la Comissió 
d’escolarització i estudiar la possibilitat d’implementar serveis per garantir una escolarització i 
una etapa educativa adequada.

CINQUÈ.- Que també s’incloguin les Escoles Bressol dins dels programes relacionats amb el 
decret d’escola inclusiva per garantir uns serveis de qualitat als infants NESE.

SISÈ.- Donar trasllat dels presents acords als Grups Parlamentaris del Parlament de Catalunya, 
al Departament d’Educació, a tots els centres educatius de la ciutat de Lliçà d’Amunt , a les 
AMPA de Lliçà d’Amunt.”

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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El regidor Fran Sánchez manifestà que el seu grup estava totalment 
d’acord, el decret s’havia aprovat feia 4 anys sense cap dotació econòmica, i el decret d’escola 
inclusiva agreujava la situació perquè quan la dificultat era psíquica o conductual les hores 
disminuïen en relació a quan les dificultats eren físiques. Un tema que també els preocupava era 
què passava amb les escoles bressol perquè fins ara ho estava assumint l’Ajuntament. Sol·licità 
que es modifiqués el punt 4t en 

el sentit que l’Ajuntament no podia accedir a les dades perquè eren dades sensibles i per això 
sol·licità reordenar aquest punt i que s’incorporessin les escoles bressol a la moció.

La regidora Eva Lesta manifestà el seu acord amb els canvis sol·licitats.

La regidora Susagna Mesas manifestà que el  Departament d'Educació actuava en l'àmbit de l'escola 
inclusiva i era essencial per avançar cap a un sistema educatiu equitatiu que no deixés ningú enrere.
Enguany el Govern de la Generalitat destinava 591 milions d'euros per l'educació inclusiva, un increment 
del 13%. També la Generalitat destinava 10,8 milions d'euros a les unitats d'escolarització compartida 
cosa que suposava un augment del 5%. Igualment hi havia 3 milions d'euros per serveis i equipaments 
d'atenció a la discapacitat. I un nou Increment de 20 milions d'euros destinats principalment a 
l'enfortiment dels serveis educatius específics que no tenien centres d'educació especial per a millorar 
l'atenció de l'alumnat més complex. Continuà dient que ERC creia en aquest sistema inclusiu, creia en 
totes les persones i en desenvolupar tot el seu potencial, també creia que any rere any la qüestió de 
l’educació especial estava millorant i que la Generalitat feia una bona feina invertint en cada curs, però 
això havia de seguir i per això votarien a favor per a que els pressupostos de l’exercici 2024 incorporessin 
partides.

La regidora Núria Santacana manifestà que l’educació era essencial i estava d’acord amb la moció.

Posada a votació la Moció va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17) que 
constitueixen majoria absoluta legal.

7.2.- PRP2023/926   MOCIO SOBRE AUGMENT DE PLANTILLA DE CORREUS   

El regidor Francisco Javier Millán donà lectura a la següent moció presentada pel grup municipal
de VOX:

“Es un hecho que todos los presentes creo que sabemos, el que no llegan las cartas a los 
domicilios de nuestros vecinos en un tiempo prudencial, la última excusa después de la 
pandemia, ha sido la de las elecciones municipales y generales, alegando que no daban abasto, 
sumándoles ellos ahora las vacaciones del personal.

Ya sabemos que no es competencia de este Ayuntamiento el buen funcionamiento de este 
servicio, sino de la Central de Correos en Madrid, pero no es normal que te digan en la oficina 
de nuestro municipio que tienen 8 o 9 barrios para repartir la correspondencia cuando eso no es 
así, ya que tenemos 17, y añaden que no es tan malo el servicio que desempeñan.

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web

Codi Segur de Validació 3e22ad47e3fd47738539eabecf995656001

Url de validació https://seuelectronica.llicamunt.cat/Validador

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

G
em

m
a 

N
av

ar
ro

 M
ed

ia
ld

ea
01

/1
2/

20
23

S
ec

re
tà

ri
a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

Ig
n

as
i S

im
o

n
 O

rt
o

ll
01

/1
2/

20
23

A
lc

al
d

e

https://seuelectronica.llicamunt.cat/Validador


Creemos que no conocen nuestra realidad, no 
saben que tenemos más de 22 Km2 de superficie, la más amplia de la 
comarca del Vallés Oriental, 15.801 habitantes en el año 2022, 706,34 hab/Km2, y que no 
conocen la dimensión de nuestros barrios. 

Proponemos a la decisión de los miembros de este Pleno, que se APRUEBE solicitar al 
Organismo pertinente, la solución urgente a este problema, aumentando la plantilla de personal 
de nuestra oficina de Correos, puesto que hace pocos años, ya derivó en una huelga de sus 
funcionarios.”

La regidora Susagna Mesas manifestà que calia millores a Correus i també s’hauria de demanar 
que tornés l’horari anterior a la pandèmia.

El regidor Antonio Polo digué que votaria a favor tot i que no creia que hagués de dir-se el que 
havien contestat a l’oficina de correus. 

La regidora Núria Santacana votà a favor perquè tot i la dedicació dels treballadors, es necessitaven 
més recursos. El servei de correus era una mostra que els serveis dirigits des de Madrid no 
funcionaven.

Posada a votació la Moció va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17) que 
constitueixen majoria absoluta legal.

7.3.- PRP2023/927   MOCIO SOBRE LA MANCA DE CENTRES DE DIA O RESIDÈNCIES PER 
A LA TERCERA EDAT   

El regidor Francisco Javier Millán donà lectura a la següent moció presentada pel grup municipal 
de VOX:

“Según nuestros datos existen en funcionamiento en nuestra Comarca, unos 25 Centros de Día 
y unas 60 Residencias para mayores. Creemos que es muy importante proteger el bienestar de 
nuestra gente mayor, y cubrir sus necesidades tal y como se merecen.

Es una prioridad que muchos municipios colindantes al nuestro han sabido estar a la altura y 
disponen de Centros de Día o bien Residencias, hecho que por desgracia en nuestro pueblo no 
podemos usarlos ya que no existe ninguna instalación de este tipo, para poder llevar o ingresar 
a nuestros ancianos, debiéndonos trasladar lamentablemente a otros municipios significando un 
perjuicio económico y un tiempo para dicho traslado.

Sabemos también que se ha comentado este problema alguna vez en estos últimos años a nivel 
municipal, pero de momento no vemos ninguna iniciativa para solucionarlo.

Por todo ello, proponemos a la decisión de los miembros de este Pleno, que se APRUEBE iniciar 
los estudios económicos y urbanísticos pertinentes, para poder disponer de un Centro de Día, o 
bien de una Residencia para personas de la 3ª edad, tal y como había antiguamente en el barrio 
de Mas Bo, o más recientemente en el barrio de la Cruïlla.

Tenemos edificaciones en nuestro municipio que podrían ser utilizadas para dicho fin, como las 
instalaciones de Can Malé, la Masía de Can Salgot, Asociaciones de Vecinos que ya no se usan, 
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la misma Residencia cerrada de Mas Bo, etc., 
etc. O bien, la otra opción sería la de la construcción de unas 
instalaciones que son imprescindibles para poder atender a nuestros vecinos mayores.”

Acabada la lectura el regidor Fran Sánchez explicà que l’Ajuntament tenia un projecte fet per la zona de 
Can Malé, amb el seu estudi econòmic i s’estava en converses amb la Generalitat. Era un tema que 
preocupava a tothom. Per això sol·licità que atès que era un tema que transcendia les competències de 

l’Ajuntament, i que hauria de ser una resolució de tots els grups municipals, es deixés damunt la taula la 
moció i es preparés una declaració institucional.

El regidor Francisco Javier Millán es mostrà conforme i retirà la moció per a acordar una declaració 
institucional de tots els grups polítics municipals. 

El regidor Antonio Polo digué que si hi havia algú que havia treballat per a que hi hagués una residència 
era el seu grup municipal, i en concret el senyor Francisco León.

Es retira la moció. 

Arribat aquest punt el regidor Teodoro Suárez demanà que s’incorporés com a proposta urgent la Moció 
contra la tramitació d’una llei d’amnistia, que era un tema que s’estava debatent en el Congrés i els 
ciutadans haurien de saber quin es el posicionament del Ple de l’Ajuntament en aquest tema. 

Per tal de ser debatut en el Ple i atès que no està a l’ordre del dia del Ple, es va procedir a votar sobre la 
urgència.

El regidor Fran Sánchez digué que no era un tema urgent atès que no hi havia cap acord damunt de la 
taula, fins aquest moment tot eren conjuntures i no es tenia cap notificació, per això el grup polític 
municipal del PSC votaria en contra de la urgència. Continuà dient que l’opinió del Ple de l’Ajuntament 
de Lliçà d’Amunt sobre una llei estatal no tenia cap importància, s’haurien de presentar mocions amb 
temes més municipals i no mocions que tendien a la crispació.

La regidora Susagna Mesas digué que era de la mateixa opinió que el grup del PSC, i per això hi votarien 
en contra de la urgència.

El regidor Antonio Polo manifestà que els seu grup estava al Ple per debatre i no diria mai que no a un 
debat, per això hi votarien a favor. 

La regidora Núria Santacana digué que no hi veia la urgència i hi votaria en contra.

El regidor Francisco Javier Millán votà a favor de la urgència perquè era molt urgent defensar el país.

Posada a votació la urgència va quedar denegada pels vots en contra dels regidors dels grups polítics 
municipals del PSC ( 8 de 8),  d’ERC (4 de 4) i de JUNTS (1 de 1); i el vot a favor dels regidors dels grups 
polítics municipals d’EN COMU PODEM (2 de 2), del PP (1 de 1) i de VOX (1 de 1).
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8.- PRECS I PREGUNTES

8.1.- PREGUNTES PRESENTADES PEL GRUP MUNICIPAL D’EN COMU PODEM 

Sobre horarios del bus

Con el inicio del nuevo curso escolar, vuelven a repetirse los problemas de compatibilidad horaria 
entre el bus urbano y los horarios del instituto. El inicio de las clases comienza a las 8h de la 
mañana, mientras que las líneas de bus A1, A5, A2, E7 Y A42, tienen llegada entre las 8:15h y 
8:30h de la mañana, causando diariamente un retraso de decenas de alumnos al centro escolar. 

Este problema viene siendo recurrente en los últimos años, haciendo que el propio centro escolar 
pida al Ayuntamiento alguna solución al respecto.

- ¿Se va a tomar alguna medida para subsanar este problema?

RESPOSTA.- La regidora Mariona Pedrerol contestà que els servei urbà de transport no era un transport 
escolar. Era la polèmica dels darrers cursos sobre els endarreriments, es van prendre mesures  i va 
arribar als Consell Escolar. Es va proposar fer un estudi per veure si els endarreriments eren tals, i es va 
arribar a diferents conclusions. La regidora explicà les conclusions i digué que els hi faria arribar el 
document. 

El regidor Antonio Polo digué que li constava que entre 60 i 80 alumnes arribaven tard i que 
l’administració més propera era l’Ajuntament i el problema era greu , per això s’hauria de mirar de canviar 
els horaris o donar-li una volta al tema. 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, essent  les 20:05 hores, tot el que jo com a 
secretària certifico.
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